
2023 Årsmötesprotokoll Folkdansringen Skåne-Blekinge 

Protokoll fört vid Folkdansringen Skåne-Blekinges 99:e årsmöte 
söndagen den 19 mars 2023, i Gärsnäs

§1 Årsmötets öppnande 
Distriktsordförande Marianne Halling hälsade alla välkomna och förklarade årsmötet öppnat. 
Värdföreningen Österlens Folkdansgille tackades för underhållningen innan en stunds tystnad 
för de som lämnat oss under året.

§2 Fastställande av röstlängd  
23 föreningar var representerade och röstlängden fastställdes till 40 röster, varav 37 ombud och 3
styrelseledamöter. 

§3 Årsmötets behöriga utlysande 
Konstaterades att kallelse med tillhörande handlingar hade skickats ut i god tid, 2023-02-11, 
med e-post. Årsmötet förklarades därefter behörigen utlyst. 

§4 Val av årsmötesfunktionärer 
- mötesordförande: Klas Andersson och Stig Hellemarck valdes till ordförande för årsmötet. 
- mötessekreterare: Jesper Bengtsson valdes till sekreterare för årsmötet. 
- protokolljusterare: Ina Nilvén och Kurt Lidgren valdes att jämte mötesordförandena justera 

årsmötesprotokollet, tillika fungera som rösträknare vid behov. 

Mötesordförandena tackar för förtroendet och tog över ledningen av mötet. 

§5 Fastställande av föredragningslista 
Den utskickade föredragningslistan fastställdes av årsmötet med ett tillägg att under §22 ta upp 
Dans.se, Ungdomssatsning, samt Information från BUS-Riks. 

§6 Godkännande av protokoll från årsmöte 2022-03-27.
Protokollen godkändes och lades till handlingarna. 
Föreslogs att protokollen framgent ska innehålla även namnen på kvarvarande ledamöter.

§7 Framläggande av verksamhetsberättelse med ekonomisk berättelse 
      Verksamhetsberättelsen för 2022 framlades av Marianne Halling. 

Den ekonomiska berättelsen framlades och kommenterades av Siv Ohlsson. 
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§8 Behandling av revisionsberättelse, godkännande av handlingar enl. punkt 7 jämte disposition 
av årets resultat samt fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Revisor Ann-Louise Mårtensson framlade revisionsberättelsen.  
Årsmötet beslutade att fastställa verksamhetsberättelse med ekonomisk berättelse för 2022, att 
överföra resultatet i ny räkning samt att bevilja distriktsstyrelsen ansvarsfrihet för det gångna 
verksamhetsåret, allt enligt revisorernas förslag.  
Noterades att i viss dokumentation står det Skåne där det bör vara Skåne-Blekinge. Korrigeras 
till kommande år. 

    
§9 Behandling av ärenden från styrelsen 
        Inga ärenden förelåg.  
  
§10 Behandling av motioner   
  Inga motioner hade inkommit.    

  
§11 Beslut om verksamhetsplan och budget för innevarande år  
  Ingrid Tholander, Robert Rosberg och Anna Nilsson framlade verksamhetsplan och de kurser som 

genomförts/kommer att genomföras under året. Siv Ohlsson framlade budget samt informerade kort 
om Skånedan 2023. Marianne Halling informerade om Riksforum: 2023 i Luleå och 2024 i Malmö. 
Klas Andersson informerade om att studieförbunden inte längre ger bidrag och stöd, utan i stället tar 
kostnader när arrangemang görs i samverkan.  

  
  Årsmötet beslutade att godkänna verksamhetsplan och budget för 2023.  
      
§12 Beslut om avgift för nästkommande år (2024)   
  Styrelsen föreslog att avgiften för 2024 ska vara 25kr/medlem.  
    

Årsmötet beslutade enligt styrelsens förslag.  
  
§13 Beslut om ersättning till styrelseledamöter och övriga funktionärer  
  Styrelsens förslag (vilket är oförändrat mot tidigare år) var att inga arvoden utgår för administrativt 

arbete, men att ersättning kan utgå vid projekt som finansieras med bidrag  från t ex EU eller fonder. 
Körersättning vid bilkörning utgår med den skattefria delen enligt Inkomstskattelagen, f n 25 kr/mil.   

    
Årsmötet beslutade enligt styrelsens förslag.  
  

§14 Beslut om antal ledamöter i utbildningsrådet  
Styrelsen föreslog att utbildningsrådet även fortsättningsvis ska bestå av 7 ledamöter och 
arbeta inom områdena dans/musik/BU, dräkt/slöjd samt forskning/folkliv.  
  
Årsmötet beslutade enligt styrelsens förslag.  

  
§15 Val av ledamöter till utbildningsrådet för två år   

Valberedningen föreslog omval på Robert Rosberg, Anna Nilsson och Stig Hellemarck. 
 
  Årsmötet beslutade i enlighet med valberedningens förslag.  

Kvarvarande ledamöter valda 2022 är: Paul Jönsson och Anna Månsson medan Royan Karlsson har 
meddelat sin avgång i förtid.  
Det lämnar två platser vakanta. Styrelsen fick uppdraget att tillsätta lämpliga ledamöter under året 
efter förslag från medlemmarna 
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§16  Val distriktsstyrelse och suppleanter  

a. Ordförande för ett år  
  
Valberedningen föreslog omval av Marianne Halling.  
  
Årsmötet beslutade i enlighet med valberedningens förslag.  
  

b. Två styrelseledamöter för 2 år  
  
Valberedningen föreslog omval av Peter Dunemark och nyval av Robert Rosberg 
  
Årsmötet beslutade i enlighet med valberedningens förslag.  
Kvarvarande ledamöter valda 2022 är Petra Gunnarsson och Siv Ohlsson 
  

c. Två styrelsesuppleanter för 1 år  
  
Valberedningen föreslog omval av Jonas Kedenius och nyval av Ingrid Tholander. 
  
Årsmötet beslutade i enlighet med valberedningens förslag.  
  

§17 Val av övriga funktionärer   
  Inga övriga funktionärer föreslogs.  

  
§18 Val av revisorer och ersättare   

a. En revisor för 2 år  
  

              Valberedningen föreslog omval av Andreas Vikström 
  

Årsmötet beslutade i enlighet med valberedningens förslag.  
Kvarvarande revisor vald 2022 är Ann-Louise Mårtensson 
 

b. En ersättare för 1 år  
  
Valberedningen föreslog omval av Camilla Lindvall.  
  
Årsmötet beslutade i enlighet med valberedningens förslag.  
  

§19 Val av valberedning, bestående av tre ledamöter, varav en sammankallande    
Valberedningen föreslog omval Lena Harrtell Stockhaus och Magnus Wittgren samt nyval Jesper 
Bengtsson. Vidare förslogs Lena Harttell Stockhaus som sammankallande. 
  
Årsmötet beslutade i enlighet med valberedningens förslag.    

 
§20 Eventuellt val av ombud till Svenska folkdansringens riksstämma.  

Styrelsen föreslog att som tidigare låta distriktsstyrelsen utse ombud.  
  
Årsmötet beslutade enligt styrelsens förslag.  
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§21  Kommande årsmöten    

2024: Ringsjögillet Eslöv, 16 mars årsmöte och distriktets 100-års jubileum 
2025: Asarums Folkdanslag 
2026: Malmö Folkdansare 

  
§22 Övriga frågor (anmälda under §5)  

 Information från BUS-Riks av Nathali Willman: Söker tips på lokal till bus-läger med ca 50 
ungdomar. Dansforum handlade i februari om digital musik till dansträning, det finns nu en webbsida 
kopplad till folkdansringens spotify: www.dansbart.se. Barnlek i Lerum v28 söker funktionärer 
 
Dans.se: Siv Ohlsson bad föreningarna att uppdatera kontaktuppgifter till sina medlemmar. Även 
föreningars hemsidor har ibland gamla uppgifter. 
 
Peter Dunemark berättade om distriktets ungdomssatsning, det finns medel avsatta 
 
Bidrag på 500 kr/år till kursavgifter kan alla medlemmar ansöka om hos styrelsen 
 
Under fikat ska medlemsrekrytering och marknadsföring diskuteras, sammanställning på tips görs av 
styrelsen och skickas till föreningarna. 

 
§23 Mötets avslutning  

Mötesordförandena tackade för sig och för årsmötets förtroende samt återlämnade klubban 
till Marianne Halling.  
  
Marianne tackade för förtroende att få sitta som ordförande ett år till och framförde ett tack till 
mötesfunktionärerna. Hon tackade också avgående funktionärer för deras arbete samt dagens 
deltagande ombud för visat intresse och förklarade årsmötet 2023 avslutat.  
  
  
  
  

 Vid protokollet     Justeras     Justeras  
  
  

  
        Jesper Bengtsson     Ina Nilvén  Kurt Lidgren 
  
  

  
 Klas Andersson   Stig Hellemarck  
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